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Protokół Nr XXXVI/21 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

z  dnia 29 czerwca  2021 r.  

   

Obrady rozpoczęto 29 czerwca  2021 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 14:30 tego samego 

dnia. 

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni   

 Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica Leszek Juda  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska  

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka 

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

  

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XXXVI sesje Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani 

Krystyna Bator powitała Radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z 

terenu Gminy oraz mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o 

samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy.   

Dodała również, że w związku z wprowadzeniem nowych wymogów prawnych wynikających z 

Ustawy o Dostępności Cyfrowej, które m.in. nakładają na samorządy obowiązek udostępniania 

wraz z materiałem video, również napisów dla osób niesłyszących, nagrania z sesji mogą pojawiać 

się z opóźnieniem, z uwagi na czas potrzebny do ich przygotowania. 

 

 Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Oleśnica  Pani Krystyna Bator poprosiła radnych o potwierdzenie 

na tabletach swojego uczestnictwa w dzisiejszej sesji. Następnie poinformował, że 15 radnych 

potwierdziło swoją obecność.  
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Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Radny Łukasz Kozłowski  poprosił o wprowadzenie do porządku puntu : Informacja z działalności 

komisji stałych. 

Więcej propozycji nie zgłoszono.  

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie  w sprawie rozszerzenie porządku obrad zgodnie z 

wnioskiem.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

 

Następnie Przewodnicząca Rady  poprosiła radnych o zagłosowanie w sprawie  przyjęcie 

porządku obrad sesji po zmianach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 
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Porządek obrad:  

1.  Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XXXV/21 z dnia 28 maja 2021r. 

5. Informacja z działalności komisji stałych. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Oleśnica za 2020 rok. 

a. Debata nad raportem; 

b. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta i 

Gminy Oleśnica. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Oleśnicy za 2020 rok. 

9. Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Oleśnica za 2020 rok. 

a. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącego 

przedłożonego przez Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica sprawozdania z 

wykonania budżetu za 2020 rok; 

b. podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok. 

10. Udzielenie Burmistrzowi Miasta i Gminy Oleśnica absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2020 rok. 

a. wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Oleśnica w sprawie absolutorium dla 

Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica; 

b. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy za 

2020 rok; 

c. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Oleśnica 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii 

Rozwoju Miasta i Gminy Oleśnica do roku 2030, w tym trybu konsultacji, o 

których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach 

prowadzenia polityki rozwoju; 
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b. określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Oleśnica, na rok szkolny 

2021/2022; 

c. przekazania projektu zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Oleśnica organowi regulacyjnemu do zaopiniowania; 

d. ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków; 

e. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-2030; 

f. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok. 

12. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica z działalności w okresie międzysesyjnym. 

13. Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

14. Zamknięcie obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

 

 Ad 4.   Przyjęcie Protokołu Nr XXXV/21 z dnia 28 maja 2021r. 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie Protokołu Nr XXXV/21 z dnia 28 maja 2021r. 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej Oleśnica.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

Ad. 5. Informacja z działalności komisji stałych. 

Przewodniczący Komisji Kultury Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych odczytał protokół z 

posiedzenia komisji z dnia 23 czerwca br. ( Protokół stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego 

protokołu). 
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W dyskusji wzięli udział: 

- radny Wiesław Czupryn zapytał o różnicę w ilości pacjentów : 3200 jest zapisanych pacjentów 

do Ośrodka Zdrowia,  a refundowanych 2800, jak również zapytał kto ustala czy pacjent ma być 

przyjęty w ramach teleporady, czy jest to decyzja Sanepidu czy Kierownika?  

Przewodniczący Komisji  Łukasz Kozłowski odpowiedział, że takie liczby przedstawiła Pani 

Kierownik.  W sprawie zamkniętego Ośrodka Zdrowia powtórzył, ze Pani Kierownik w dalszym 

ciągu wdraża środki ostrożności, jeżeli po 2-3 dnia u pacjenta po teleporadzie nie ma poprawy, taki 

pacjent jest umawiany na wizytę stacjonarną.  

Pan Burmistrz dodał, że niewiele jest takich ośrodków zdrowia, które działają tak jak przed 

pandemią. O przyjęciu pacjenta w trybie stacjonarnym decyduje lekarz, po wcześniejszym 

wywiadzie telefonicznym.  

- radny Piotr Płatos dodał, że jego zdaniem główna przyczyna takiej sytuacji jest „Papierowy 

Kierownik” Był chętny lekarz na kierownika naszego Ośrodka Zdrowia, obecnie jest kierownikiem 

w Szydłowie. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że na ogłoszony  konkurs zgłosiły się dwie osoby, na pewno nie 

był to lekarz z Szydłowa. Jeżeli ten lekarz chciał przyjść miał prawo złożyć ofertę w konkursie. 

Dodał, że stwierdzenie, że nasz ośrodek zdrowia funkcjonuje źle, byłoby krzywdzące dla całego 

personelu ośrodka, uważam że nasz ośrodek działa dobrze.  

- radny Marian Tomasz Strzelecki uzupełnił informacje z komisji tj. zatrudnionych jest 4 

lekarzy  plus 2 lekarzy specjalistów.  Ad voce wypowiedzi radnego w sprawie zamknięcia Ośrodka 

Zdrowia – tak naprawdę nigdy nie wiadomo ile osób jest nosicielami wirusa, stan zagrożenia 

epidemiologicznego cały czas trwa, lepiej być ostrożnym.  

- radna Aneta Mieczysława Skurska zwróciła uwagę, że pojawia się problem że pacjenci nie 

zgłaszają się na drugą dawką, należy zwrócić na to uwagę, bo przez to nie zbudujemy odporności 

zbiorowej.  

- radny Piotr Maciej Płatos zapytał o  stratę finansową w Ośrodku Zdrowia, skoro ośrodek 

zdrowia był zamknięty. 

Przewodniczący Komisji Łukasz Kozłowski wyjaśnił, że pani Księgowa w ostatecznym 

podsumowaniu przekazała, że Ośrodek Zdrowia nie ma straty.   

Następnie Przewodniczący Komisji Gospodarczej Budżetu i Finansów odczytał protokół z dnia 

25 czerwca br. ( Załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu).  

- radny  Piotr Maciej Płatos zaproponował, żeby wizualizacje zagospodarowania wokół Domu 

Kultury opublikować na stronie, żeby mieszkańcy mogli się zapoznać, ewentualnie wnieść zmiany, 

propozycje.  
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Pan Burmistrz odpowiedział, że jeżeli koncepcja została już przyjęta przez komisję, konsultacje 

z mieszkańcami opóźnią nam prace, to rzecz gustu, jeżeli zostałyby wniesione nowe koncepcje, 

też by trzeba wybierać.  

- radny Konrad Guła ad vocem wypowiedzi radnego Piotra Płatosa – komisja już ustaliła jaki 

zakres robót ma być wykonany, nie rozumie co jeszcze ma być ustalane.  

Ad. 6 Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła interpelacja ani też zapytanie na piśmie.   

 

W dyskusji wzięli udział: 

- radny Piotr Maciej Płatos poinformował, że wysłał zapytanie na adres e-mail sekretariatu o 

kosztorys ofertowy Domu Kultury, dwa przekroje (…).  

Pani Przewodnicząca odpowiedziała, że pismo nie wpłynęło do Biura Rady.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że owszem odpowiadamy na pisma ale priorytetem są sprawy 

bieżące aplikacja o nowe środki unijne itd.  

Radny Piotr Płatos dodał , że uzyskanie tych informacji jest konieczna ze względu min. na fakt , 

ze w projekcie były okna drewniane a wstawione są plastikowe.  

Ad. 7. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Oleśnica za 2020 rok. 

a. Debata nad raportem; 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że Raport o Stanie Gminy 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzyła debatę nad Raportem o Stanie 

Gminy Oleśnica za 2020 rok. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie debaty nad Raportem o Stanie Gminy za 2020 rok. Wobec 

powyższego przystąpiono do realizacji kolejnego punktu sesji tj.  

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Oleśnica. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie   udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta i Gminy Oleśnica. 

 Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 15 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, 

Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

PRZECIW (3) 

Wiesław Krzysztof Czupryn, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” 3 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXVI/187 /21 

Pani Przewodnicząca pogratulowała Burmistrzowi uzyskania kolejny rok wotum zaufania, 

zaznaczyła że głosowanie pokazało że idziemy w dobrym kierunku.  

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Oleśnicy za 2020 rok. 

Pani Przewodnicząca  poprosiła Przewodniczącego Komisji Kultury(…) o opinie w sprawie 

sprawozdania.  

Radny Łukasz Kozłowski poinformował, że na posiedzeniu komisji w dn. 23 czerwca br. w 

składzie 4 osobowym komisja pozytywnie zaopiniowała ww. sprawozdanie.  

Pytań i uwag nie wniesiono. Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Oleśnicy za 2020 rok. 

 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 15 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 15 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXVI/188 /21 
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Ad. 9. Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Oleśnica za 2020 rok. 

a. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącego 

przedłożonego przez Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica sprawozdania z 

wykonania budżetu za 2020 rok; 

Uchwałę Nr 50/2021 VII Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z 

dnia 22 kwietnia 2021 roku odczytał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Kawa.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.   

b. podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały 

w  sprawie   podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian 

Józef Tendera 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 2  podjęła: Uchwałę Nr XXXVI/189 /21 

10. Udzielenie Burmistrzowi Miasta i Gminy Oleśnica absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2020 rok. 

a. wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Oleśnica w sprawie absolutorium dla 

Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica; 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 

absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  



9 

 

b. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Miasta i Gminy za 2020 rok; 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy za 2020 rok. 

c. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Oleśnica absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności na 

sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie podjęcie uchwały w 

sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Oleśnica absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, 

Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

PRZECIW (3) 

Wiesław Krzysztof Czupryn, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” 3 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXVI/ 190/21 

Pani Krystyna Bator –Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu radnych pogratulowała 

Burmistrzowi oraz złożyła życzenia z tej okazji.  

 Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica podziękował za udzielenie absolutorium i 

wotum zaufania jakie zostało mu udzielone. Podziękował mieszkańcom za poparcie, wszystkim 

współpracownikom, za pracę, za pomoc. Podziękował sołtysom, którzy wspierają działania 

samorządu, bardzo serdecznie dziękuje radnym, którzy ze mną współpracują. 
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 W dyskusji wzięli udział: 

 

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn poprosił o sprawdzenie na urządzeniu rejestrującym  czy w 

trakcie , gdy prowadził dyskusje albo radny Piotr Płatos  odnośnie ośrodka zdrowia padły z naszych 

ust słowa takie, że ośrodek źle funkcjonuje, tak jak nam zarzucił na koniec Pan Burmistrz.  

 

Pani Przewodnicząca zarządziła 15 min przerw.  

Po przerwie Przewodnicząca wznowiła obrady sesji.  

Na początek odpowiedziała radnemu Wiesławowi Czupryn w sprawie sprawdzenia treści 

wypowiedzi – poinformowała, że trwa transmisja na żywo i nie można jej przerwać, jeżeli radny 

chce może odtworzyć na swoim urządzeniu telefonie, tablecie.   

Ad. 11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Oleśnica do roku 2030, w tym trybu 

konsultacji, o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o 

zasadach prowadzenia polityki rozwoju; 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Joanna Skórska – Sekretarz Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że konieczność opracowania nowej Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Oleśnica, 

wynika ze zmian wprowadzonych ustawą o zmianie ustawy o zasadach prowadzenia polityki 

rozwoju oraz niektórych innych ustaw. Ustawa ta wprowadziła istotne zmiany w systemie 

zarządzania rozwojem kraju, poprzez zintegrowanie planowania społeczno-gospodarczego i 

przestrzennego w dokumentach strategicznych, przygotowanych na poziomie krajowym, 

regionalnym i lokalnym. Wspomniane modyfikacje realizują zapisy Strategii na Rzecz 

Odpowiedzialnego Rozwoju do roku 2020, z perspektywą do 2030 roku. . Pytań i uwag nie 

wniesiono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności na 

sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie   określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta i Gminy 

Oleśnica do roku 2030, w tym trybu konsultacji, o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 

grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 15 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXVI/191  /21 

b. określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Oleśnica, na rok szkolny 

2021/2022; 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że ww. projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu 

Komisji Gospodarczej w dniu 25 czerwca br.  

W dyskusji wzięli udział: 

 

- Wiesław Krzysztof Czupryn zapytał o cenę 5,03 zł za olej napędowy –  jeżeli cena oleju 

napędowego na dziś jest 5.50 zł  

Pani Przewodnicząca odpowiedziała, że jest to cena średnia z 3 stacji paliw znajdujących się 

najbliżej naszej gminy.   

Pani Sekretarz dodała, że są to dane z ostatniego pół roku – średnia.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności na 

sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  określenia średniej 

ceny jednostki paliwa w Gminie Oleśnica, na rok szkolny 2021/2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, 

Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

PRZECIW (2) 

Wiesław Krzysztof Czupryn, Stanisław Franciszek Skórski 
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Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” 2 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXVI/ 192 /21 

c. przekazania projektu zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Oleśnica organowi regulacyjnemu do zaopiniowania; 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Magdalena Dziedzic  –   Zastępca Kierownika Referatu 

Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska wyjaśniła, że w  związku 

z ustawą z dnia 13 lutego 2020 r. o zmianie ustawy - Prawo budowlane oraz niektórych innych 

ustaw zmianie uległa również ustawa o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków. Zgodnie z ww. nowelizacją ustawy, rady gmin dostosowują treść 

regulaminów dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązujących na obszarze ich 

właściwości w terminie 12 miesięcy od daty wejścia w życie ustawy tj. do 19 września 2021 r. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności na 

sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przekazania projektu 

zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Oleśnica 

organowi regulacyjnemu do zaopiniowania.   

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 15 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXVI/193 /21 
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d. ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków; 

Pani Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarczej o opinię w sprawie 

uchwały.  

Radny Leopold Rup przedstawił stanowisko komisji na temat ww. uchwały tj. komisja 

proponuje pozostawić cenę wody  i ścieków bez dopłat, co skutkuje podwyżką ceny 1 m3 wody o 

0,28 zł i ścieków o 0,71 zł.   

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryf dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków.  

Radny Wiesław Czupryn w sprawie dopłat, jeżeli gmina ma dopłacać, to tylko do tych rzeczy, co 

wszyscy korzystamy , a nie 50 % mieszkańców. Do wody możemy dopłacić a do kanalizacji nie, bo 

nie wszyscy mają.  

Pani Przewodnicząca zarządziła 10 minut przerwy. (+15 min)  

Po przerwie Przewodnicząca wznowiła obrady sesji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności na 

sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  ustalenia dopłat do 

taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Łukasz 

Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz 

Strzelecki 

PRZECIW (7) 

Krystyna Bator, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef 

Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 8 „za”, 0 głosów  „przeciw” 7 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXVI/194 /21 
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e. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-2030; 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka – Skarbnik Miasta i Gminy. Pytań i uwag 

nie wniesiono. Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej  zarządził głosowanie 

nad projektem uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na 

lata 2021-2030 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 14 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia 

Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej 

Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian 

Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Grembosz 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 14 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXVI/195/21 

f. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok. 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka – Skarbnik Miasta i Gminy. 

Dokonano zmian w planie wydatków budżetowych na 2021 rok w następujący sposób: 

Zwiększono: 

Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 30.000,00 zł. 

Zwiększono wydatki w tym rozdziale w związku z koniecznością zakupu beczkowozu do 

rozwożenia wody pitnej dla mieszkańców gminy Oleśnica w sytuacjach kryzysowych. 

Zmniejszono: 

 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 730.000,00 zł. 

Zmniejszono zadanie jednoroczne pn.:” Przebudowa odcinków dróg gminnych w miejscowości: 

Sufczyce, Oleśnica, Pieczonogi, Wojnów, Kępie” na rzecz nowo wprowadzonego zadania 

jednorocznego w rozdziale 40095 i 80104. 

Zwiększono: 
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- § 4010- Wynagrodzenia osobowe pracowników o kwotę 128.570,00 zł, 

- § 4110- Składki na ubezpieczenia społeczne o kwotę 40.000,00 zł, 

- § 4300- Zakup usług pozostałych o kwotę 41.327,46 zł. 

Zwiększenie planu wydatków dotyczy realizacji zadań bieżących. 

W rozdziale 80104 - Przedszkola: 

Zwiększono: 

- Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 700.000,00 zł. 

Zwiększenie planu wydatków w tym rozdziale dotyczy wprowadzenia do budżetu Gminy 

Oleśnica nowego zadania jednorocznego pn.: „Rozbudowa przedszkola gminnego w Oleśnicy”. 

W rozdziale 90005 - Ochrona powietrza atmosferycznego i klimatu: 

Zwiększono: 

- Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 9.000,00 zł, 

Zwiększenie planu wydatków dotyczy realizacji zadań bieżących, wynikających z podpisanego 

Porozumienia o pomocy w realizacji programu „Czyste Powietrze”. 

W rozdziale 90015 - Oświetlenie ulic, placów i dróg: 

Zwiększono: 

- Zakup energii o kwotę 40.000,00 zł. 

Zwiększenie planu wydatków dotyczy realizacji zadań bieżących. 

Pan Burmistrz uzupełnił, że planujemy zakup  beczkowozu ze względu na ostatnie zdarzenia z 

zakażeniem wody, byłoby to alternatywa do wozów strażackich, które nie są dostosowane do 

przewozu wody zdatnej do picia.  

W dyskusji wzięli udział: 

- radny Marian Tomasz Strzelecki w spawie zakupu beczkowozu. Jeżeli chodzi o zaopatrzenie 

mieszkańców w wodę do celów sanitarnych – wóz strażacki zupełnie wystarczy, a zakup 

beczkowozu wiąże się z ewentualnymi kosztami utrzymania,  awariami i czy ten zakup się zwróci, 

czy nie lepiej zakupić 3-4 palet wody 5 litrowej na zapas.   

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn w sprawie beczki, żeby beczka została dopuszczona do 

przewozu wody zdatnej do picia musi przejść badania przez sanepid, sanepid nie da wyników 

wcześniej niż po 3 dobach, to już będzie po awarii.  

Pani Sekretarz uzupełniła wcześniejsze wypowiedzi, że beczka posiada certyfikat przydatności 

do spożycia wydany na 2 lata, po tym czasie Sanepid musi przeprowadzić badania. Zakup beczki 

odciążyłby strażaków.  

- radny Piotr Maciej Płatos w sprawie beczki , należy taka beczkę zakupić.  

 Więcej pytań i uwag nie wniesiono.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 14 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz 

Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian 

Józef Tendera 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Krzysztof Czupryn 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Grembosz 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 1  podjęła: Uchwałę Nr XXXVI/ 196 /21 

Ad. 12. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz poinformował o następujących sprawach:  

- trwa przebudowa remizy na potrzeby Domu Kultury,  

- w tej chwili spowolniła budowa oczyszczalni ścieków- trwa dopracowanie dokumentacji na linii 

projektant - Zakład Energetyczny.  

- odwołanie do KIO odnoście przetargu na oświetlenie uliczne, na chwile obecną nie możemy 

podpisać umowy z wykonawcą na wykonanie,  

- ważna informacja nt. składanych wniosków :  złożony wniosek do Programu Obszarów Wiejskich  

na pozyskanie środków dla instytucji pełniących funkcje kulturalne ( Strażnica OSP Pieczonogi),  

- jesteśmy w trakcie korespondencji z Urzędem Marszałkowskim w sprawie dofinansowania wyższą 

kwotą inwestycji modernizacja i rozbudowa oczyszczalni ścieków;  

Pan Burmistrz podziękował strażakom, sołtysom  za zaangażowanie, pracę w trakcie, gdy woda w 

gminie była skażona.  
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Ad. 13. Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- radny Stanisław Franciszek Skórski zapytał o usuniecie usterki na ul. Wesołej oraz czy został 

rozpoczęty proces geodezyjny również na ul. Szkolnej. Poprosił również o informowanie 

mieszkańców o tym, czy woda nadaje się do picia czy też nie np. przez megafon. Poinformował, 

że w dniu dzisiejszym woda z kranu ma zabarwienie pomarańczowe.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że od piątku ul. Szkolna ma wodę z Pacanowa.  W sprawie usunięcia 

usterki na ul. Wesołej wykonawca już był,  w tej chwili próbuje ustalić przyczynę. W sprawie spraw 

geodezyjnych – mamy nowego pracownika dopiero od kilkunastu dni, na dzień dzisiejszy są 

pilniejsze sprawy np. dotyczące fotowoltaiki, gdzie muszą być dotrzymane terminy administracyjne.  

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn zapytał czy jeżeli mieszkańcy chcą wystąpić o próg 

zwalniający na drodze powiatowej ( tj. ul. Żeromskiego na wysokości studni) to bezpośrednio do 

powiatu czy do Gminy ze wsparciem oraz zapytał o termin zniwelowania nierówności na                   

ul. Wolności, w której to sprawie złożona była interpelacja, następnie czy rozstrzygnęła się budowa 

chodnika na ul. Pacanowskiej do sklepu Dino. Poprosił również o zorganizowanie i sfinansowanie 

przejazdu dla zespołu „Oleśniczanki” na przegląd folklorystyczny do Sichowa w dniu  17 lipca br.  

Pani Sekretarz odpowiedziała w sprawie zorganizowania przejazdu do zespołu „Oleśniczanki” – 

taki przejazd będzie zorganizowany im sfinansowany prze gminę.  

Pan Burmistrz odpowiedział radnemu Wiesławowi Czupryn w sprawie progu, jeżeli zostaną 

zebrane podpisy od mieszkańców taki wniosek może być złożony bezpośrednio do zarządcy 

drogi, a jeśli złożony zostanie do gminy – my taki wniosek przekażemy. W sprawie ul. 

Pacanowskiej – wniosek na przejście dla pieszych złożył powiat.  

- radny Michał Sławomir Lalewicz poprosił o uzupełnienie ubytku w asfalcie  powstałego po 

awarii na ul. Nadstawie.  

- radny Tadeusz Kawa zapytał,  czy niezbędna jest zgoda powiatu  na postawienie wiaty 

przystankowej. Wiata przystankowa ma być zakupiona z środków z funduszu soleckiego.  

- radny Konrad Guła poprosił o wykopanie rowu przy drodze prowadzącej do posesji pana (P.) 

droga ulega zniszczeniu przez korzenie.  

Pan Burmistrz odpowiedział, ze z tego co się orientuje tam miejsca na rów nie ma. Drzewa 

rosną na prywatnej posesji.  

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn złożył wniosek o zakup klimatyzatora na sale 

konferencyjną.  

- radny Piotr Płatos w sprawie ul. Wolności - usunięcie usterki powinno nastąpić w ramach 

gwarancji.  
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Pan Burmistrz odpowiedział, że ta usterka „dołek” nie był od początku to kwestia po położenia 

asfaltu na niewiele wcześniej robiony wodociąg.  

- radny Michał Sławomir Lalewicz zapytał czy w przypadku awarii jednego z ujęć wody 

możemy przełączyć całą Oleśnice na jedno ujęcie.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że zostaje ul. Wiejska i ul. Spacerowa.  

- radny Piotr Płatos poprosił o zgłoszenie do powiatu  zamulonego, zasypanego piachem 

odwodnienie liniowe na skrzyżowaniu ul. Ogrodowa z ul. Staszowską.   

 

Ad. 14.  Zamknięcie obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

O godz. 14:30 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku 

obrad zamknął obrady XXXVI sesji   Rady Miejskiej Oleśnica.  

Na tym protokół zakończono.  

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator  

 

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz  

            

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XXXVI/21 znajduje się pod adresem :    

https://www.youtube.com/watch?v=LgGrckUQ83g  

  

 

Załącznik nr 1 Lista obecności  

Załącznik nr 2 Protokół Komisji Kultury Oświaty Zdrowia  i Spraw Socjalnych.  

Załącznik nr 3 Protokół Komisji Gospodarczej Budżetu i Finansów.  

 

 

 

 

 

 

 

  


